
Protokół nr 2/2024 
Z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Gminy Bojszowy 

Z dnia 22 lutego 2024 r. 
 

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Bojszowy odbyło się w Sali 

Obrad Rady Gminy Bojszowy o godz. 15:30  
 

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 5 członków Komisji. 

Na posiedzeniu pojawili się również goście, Radca prawny oraz Wójt Gminy Bojszowy,  

Listę obecności radnych członków Komisji, oraz gości załącza się do protokołu. 
 

 

Posiedzenie Komisji rozpoczęła Przewodnicząca Komisji Urszula Białożyt powitaniem 

obecnych na posiedzeniu Radnych, Członków Komisji oraz gości  po czym zapoznała ich z 

porządkiem posiedzenia, który był następujący: 
 

1. Zapoznanie i rozpatrzenie pisma mieszkańca Pana M. z dnia 21.12.2023 r.  

2. Zapoznanie i rozpatrzenie pisma mieszkańca Pana Ł. z dnia 09.01.2024 r. 

3. Zapoznanie i rozpatrzenie pisma mieszkańca Pana Ł. z dnia 09.01.2024 r. 

4. Zapoznanie i rozpatrzenie petycji z dnia 22.01.2024 r. 

5. Odczytanie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 

Przewodnicząca zapytała czy wszyscy członkowie są za przyjęciem porządku posiedzenia? 

Wszyscy członkowie Za  

 

 

 

1. Zapoznanie i rozpatrzenie pisma mieszkańca Pana M. z dnia 21.12.2023 

Przewodnicząca zapoznała członków komisji z pismem mieszkańca Pana M. z dnia 

21.12.2023.  

Następnie przewodnicząca odczytała  

Po wyczerpaniu tematu Pani Przewodnicząca odczytała przygotowaną przez Radcę Prawnego 

opinię według której Rada Gminy nie posiada możliwości prawnych w wydaniu stosownej 

uchwały jak również nie posiada kompetencji by wkraczać w uprawnienia Wójta odnośnie 

określania sposobu wykonania uchwał. 

Padło kilka pytań do Radcy Prawnego odnośnie domagania się przez mieszkańca kontroli i 

wydania opinii przez Radę. 

Mecenas udzielił stosownych odpowiedzi odnośnie braku prawnych możliwości do 

wystosowania stosownych opinii. Rada wydaje opinie w postaci uchwały natomiast w chwili 

obecnej brak podstaw prawnych do wydawania tego rodzaju uchwał. 

 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie za nieuwzględnieniem wniosku z dnia 21.12.2023r 

5 głosów Za (nieuwzględnienie wniosku) 

 

W związku z nieuwzględnieniem w/w wniosku komisja poprosiła o przygotowanie 

stosownego projektu uchwały. 

 



2. Zapoznanie i rozpatrzenie pisma mieszkańca Pana Ł. z dnia 09.01.2024 r.  

Przewodnicząca odczytała wyżej wymienione pismo. 

Radny Duży poprosił o wyjaśnienie odnośnie kwestii wyłączenia Gminy Bojszowy w 

zakresie podejmowanych decyzji. 

Wójt  Gminy Bojszowy udzielił stosownych wyjaśnień w tej kwestii i rozwiał wątpliwości w 

tym temacie. Sprawa Miasta Tychy jest sprawą w której na działce miasta została 

przeprowadzona inwestycja natomiast w naszej sprawie inwestycja nie jest przeprowadzana 

na terenie działki Gminy Bojszowy. 

Radny Jasiński zapytał czy w to pismo nie jest pismem o udzielenie informacji publicznej? 

Radca Prawny odpowiedział że tak, że to jest typowy wniosek o udzielenie informacji 

publicznej, a na wszystkie wnioski o udzielenie informacji publicznej w imieniu Gminy 

odpowiada Wójt nie Rada. 

Wójt powiedział że udzielił mieszkańcowi odpowiedzi. 

Radny Jasiński zapytał skoro jest to wniosek o udzielenie informacji publicznej to jak Rada 

ma to rozpatrzyć? 

Mecenas odpowiedział że Rada nie jest w stanie tego rozpatrzyć gdyż zgodnie z decyzjami 

SA na wszystkie wnioski o udzielenie informacji publicznej odpowiedzi ma udzielić Wójt. W 

związku z czym Rada nie musi nic z tym robić, żadnego stanowiska zajmować tylko Wójt 

udziela odpowiedzi w imieniu Gminy. 

Przewodnicząca zapytała czy to wymaga uchwały. 

Mecenas odpowiedział że nie, komisja ma tylko się zapoznać z tym wnioskiem i przyjąć do 

wiadomości. 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości wniosek mieszkańca. 

 

3. Zapoznanie i rozpatrzenie pisma mieszkańca Pana Ł. z dnia 09.01.2024 r. 

Przewodnicząca odczytała wyżej wymienione pismo dotyczące ulicy Dąbrowskiej. Następnie 

przewodnicząca zapoznała komisję z pismem wysłanym do komendanta Policji oraz jego 

odpowiedzią. 

Wywiązała się krótka dyskusja nad możliwościami rozwiązania problemu bezpieczeństwa na 

ulicy Dąbrowskiej. Wójt nadmienił że przedstawił pewne rozwiązania na komisji Gospodarki 

Komunalnej. 

Przewodnicząca odczytała opinię prawną do wyżej wymienionego pisma która wskazywała 

na nieuwzględnieniem wniosku ze względu na brak stosownego upoważnienia w Statucie 

Gminy do podjęcia uchwały. 

Radny Jasiński zapytał czy nie można przekazać tego wniosku do Wójta? 

Znów wywiązała się krótka dyskusja odnośnie natychmiastowych rozwiązań takich jak np. 

wskazanie tego miejsca na Krajowej Mapie Zagrożeń Bezpieczeństwa, działanie na rzecz 



świadomości lokalnej mieszkańców, wystosowanie pisma do Policji, artykuł w lokalnej 

gazecie informacyjnej o bezpieczeństwie w ruchu drogowym, informacja na stronach 

społecznościowych oraz o działaniach długoterminowych czyli zmianach w infrastrukturze 

drogowej. 

Przewodnicząca zapytała członków komisji kto jest za przekazaniem wniosku według 

właściwości do Wójta. 

5 głosów ZA (przekazanie wniosku do Wójta) 

W związku z przekazaniem w/w wniosku komisja poprosiła o przygotowanie stosownego 

projektu uchwały. 

 

4. Zapoznanie i rozpatrzenie petycji z dnia 22.01.2024 r. 

Przewodnicząca komisji zapoznała członków z wyżej wymienioną petycją oraz opinią Prawną 

po czym zapytała czy są jakieś uwagi, pytania do wyżej wymienionej sprawy. 

Pytań brak w związku z czym Przewodnicząca zarządziła głosowanie za nieuwzględnieniem 

petycji. 

5 głosów Za (nieuwzględnieniem wniosku) 

W związku z nieuwzględnieniem w/w wniosku komisja poprosiła o przygotowanie 

stosownego projektu uchwały. 

 

5. Odczytanie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 

Wiceprzewodniczący odczytał protokół z ostatniego posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu tematu Przewodnicząca zakończyła posiedzenie komisji. 

 
 

 

Przewodnicząca  

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Bojszowy 

Urszula Białożyt 

 

 

 

Protokołował: 

Wiceprzewodniczący 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Bojszowy 

Krzysztof Jasiński 


